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Inleiding AV (19u-19u12) 

- Wat is een AV? 

De Algemene Vergadering (AV) is het hoogste beslissingsorgaan van JNM. De AV neemt alle 

beslissingen die een grote impact hebben op de volledige werking van JNM. Je kan het 

beschouwen als het parlement van JNM, terwijl het HB (HoofdBestuur) een beetje de regering is. 

De AV kan HB'ers en bestuurders ontslaan en aannemen, de begroting goedkeuren, het Intern 

Reglement (IR) aanpassen, enzovoort! 

(Alle leden ouder dan 12 jaar worden uitgenodigd voor de AV en hebben stemrecht. Dat is 

democratie op haar best! We nemen grote beslissingen samen, wat de draagkracht, het draagvlak 

en de kwaliteit van de beslissing vergroot. Het is daarom heel belangrijk dat je je stem laat horen.) 

Elk jaar zijn er vier algemene vergaderingen: op Nazofé, op Koers-AV en twee op het 

zomercongres: de motie-AV en de HB-AV. Op de Nazofé-AV stemmen we het beleid van alle 

ploegen, de Beleidsnota en enkele losse functies (API, D&A). Het beleid is een verwoording van 

alle ambities en lopende zaken binnen die ploeg. Het beantwoordt vragen zoals: welke activiteiten 

willen we dit jaar doen? Waar ligt onze focus dit jaar? Wat willen we dit jaar misschien eens niet 

doen? Welke andere zotte projectjes of ambities hebben we? Etc.  

- Wat gaan we doen vandaag? 

o Structuur AV 

o Methodiek;  

▪ SMS wall  

▪ participatief deel (heel kort hier) 

▪ hoe stemmen (stembakjes, uitleggen hoe deze werken?) 

• Zo simpel als het kan zijn, op de slide staan voor, tegen of 

onthouding. De volgorde van drie op de slide komen overeen 

met de nummertjes op het stembakje. 

▪ stemcommissie (1 iemand noteert alle stemresultaten voor de 

zekerheid op papier. 1 iemand waakt over democratisch proces 

(gefoefel met stembakjes ofzo) en is vliegende micro) 

▪ de jodelaar: als de timing niet strak (genoeg) gevolgd wordt, speelt er 

gejodel af. --> was er uiteindelijk niet  

  



GoedkeuriNg verslagen vorige AV(s) (19u12-19u15) 

De goed te keuren verslagen zijn dat van de Motie-AV en dat van de HB-AV. Beiden zijn 

helemaal onderaan op deze webpagina te vinden: https://jnm.be/nl/democratie-binnen-

jnm en hingen achteraan op in de zaal. 

Stemming voor Motie-AV:  

V: 22 

T: 1 

O: 6 

Motie-AV is goedgekeurd. 

Stemming voor HB-AV: 

V: 18 

T: 1 

O: 21 

HB-AV is goedgekeurd. 

Beleidsvoorstellingen: deel I – participatief (19u15-19u51) 

Om de beleidsvoorstellingen iets interactiever te maken, doen we het als volgt. Er zijn 3 ‘rondes’, 

waarin telkens 4 of 5 voorstellenden zich over de zaal verspreiden. Elke ronde ziet er als volgt uit. 

De 4/5 voorstellenden verspreiden zich over de zaal. Ze krijgen 1 minuut om hun ploeg/functie in 

thema après-ski uit te beelden. Daarna kiezen de deelnemers van de AV bij welk van de 4 of 5 

voorstellenden ze het liefste komen luisteren. Hierna zijn er 10 minuten voorzien, waarbij de 

voorstellende van elk groepje kort uitlegt wat hun beleid voor het komende jaar inhoudt. (2’) 

Hierna is er ruimte voor vragen van het aanwezige publiek.  

Dus, nog eens kort:  

1. Vier à vijf voorstellenden zitten in verschillende hoekjes van de zaal en beelden hun ploeg 

in thema ‘après-ski’ uit.  

2. De AV-deelnemers verspreiden zich over de vier /vijf ploegen. 

3. Elke voorstellende krijgt 2 minuten om diens beleid uiteen te zetten. Dan zijn er 8 minuten 

voor vragen. 

Hierna eindigt deze ronde en worden vier/vijf nieuwe ploegen aangekondigd. Dit geheel herhaalt 

zich drie keer.  

Exacte timing: 2 minuten voor het aankondigen van de ploegen, het uitbeelden en verdelen 

van de AV-deelnemers over de standjes. Dan 2 minuten uitleg over het beleid. Dan 8 

minuten tijd voor vragen. (We voorzien vragen voor mocht dit stilvallen.) Hierna zijn er 

opnieuw 2 minuten voorzien voor de switch. 

 

https://jnm.be/nl/democratie-binnen-jnm
https://jnm.be/nl/democratie-binnen-jnm


Groep 1: MWG, PP, IP, VP, BN  

Groep 2: BWG, WIP, AOP, API  

Groep 3: NWG, CP*, JP, BOVO’s 

*CP: er was niemand om het beleid te verdedigen, waardoor dit automatisch werd 

afgekeurd. De CP stelt een (nieuw) beleid voor op de BAV op kerstfuif. 

Feedback op dit systeem:  
[Informeel gemeld na de AV] 

- voor ploegvoorzitters is dit een pak laagdrempeliger, omdat ze niet meteen op het 

podium moeten, maar eerst al eens bij een kleiner publiek kunnen aftoetsen of hun 

beleid nog iets mist. 

- Naar de toekomst toe zou het fijner zijn als er minder ploegen tegelijk in de zaal 

zitten, zodat er iets meer volk is per ploeg. 

 

Beleidsvoorstellingen: deel II – plenair (19u51-20u33/20u41) 

Nu we eens hebben kunnen horen hoe de ploegen hun beleid zien, koppelen we nog even plenair 

terug. Dit houdt concreet in dat de ploegen per 3/4 naar voor zullen komen. Zij krijgen per ploeg 1 

minuut om hun beleid en het gesprek van daarnet heel kort samen te vatten. Voor deze ene 

minuut projecteren we een aftelklok: we zitten hier echt strak qua timing. Wanneer zij dit alle 

drie/vier gedaan hebben, is er (kort) tijd voor vragen. Hierna verlaten deze mensen het podium en 

stemmen we deze drie/vier beleiden. 

Verdeling van de ploegen: 

1. MWG, PP, IP  

MWG: (Anna) Voorgesteld door Anna, is niet de voorzitter, en ook geen lid van de MWG. Dit 

jaar staat op de planning van de MWG om de klimaatcoalitie te helpen, want de jaarlijkse 

klimaatmars gaat niet door maar er is mogelijks een alternatief. Daarnaast zitten ze ook 

samen met Wervel voor landbouwkamp te organiseren. Dit jaar zetten ze ook in om de 

kennis die er is beter te verspreidden en er zullen werkmomentjes zijn om dingen te fixen. 

De MWG bekijkt ook om acties op vraag van afdelingen ondersteunen, want hebben 

materiaal en kennis. 

Leyla: Er is dit jaar reclame gemaakt tussen de mensen/vrijwilligers onderling over 

code rood, hoe doen jullie dit jaar daar verder mee? 

Anna: Momenteel zoveel mogelijk mensen proberen mee te krijgen door mensen aan 

te spreken. 

Thijs: Doet JNM mee aan acties van code rood of hoe zit dat? 

Intermezzo vanuit de bovo’s: Vorig jaar hebben we gestemd met het bestuur dat wij 

 zijn een partner van hen. Dat betekent concreet dat we op hun website staan als 

partner, en in de praktijk gebruiken ze regelmatig onze lokalen & materiaal.  



V: 42 

T: 2 

O: 9 

Het beleid van de MWG is goedgekeurd. 

IP: (Chiara) Willen dit jaar inzetten op ‘ploeg’ worden en de sfeer behouden, want iedereen is 

bezig met aparte projectjes. Het jaarthema is microagressie, ze willen hierrond sessie geven 

activiteiten organiseren en bepaalde dagen daarrond werken. De diversiteitdagen zijn er 

ook, zo is er al eentje volgende week, over communicatie. Als IP willen ze kijken wat ze voor 

afdelingen kunnen betekenen, van beide kanten uit.  

Thijs: Jullie kondigen veel vormingen aan, is er nagedacht om met VP samen te 

zitten? 

Chiara: De VP is zeker welkom, er kan eens gekeken worden om samen te werken. 

V: 38 

T: 2 

O:7 

Het beleid van de IP werd goedgekeurd. 

PP: (Alex) Aantal verbeteringen op bondssec, bv tuin, meer werkruimte en kastruimte fixen 

+ veel maandagavonden en het deursysteem bekijken. Werkdagjes zijn uiteraard ook met 

veel snacks en fun. 

Geen vragen uit het publiek 

V: 40 

T: 2 

O:  9 

Het beleid van de PP werd goedgekeurd. 

2. VP, BWG, JP  

VP: (Thijs) Klassiekgewijs gaat de VP weer cursussen aanbieden dit werkjaar. Maar liefst 4 

in totaal, 3 bacs (Herfst, krokus en paas) en 1 hac (herfst). Dit jaar willen ze ook extra inzetten 

op VOMs (vormingen-op-maat), om dit terug een belangrijk deel te maken van hun beleid. 

Door actievere promo probeert de VP mensen en afdelingen te overtuigen. Ook digitaal zijn 

er mogelijkheden en die worden dit jaar extra geprobeerd/overwogen. 

Geen vragen 

V: 41 

T: 3 

O: 3 



Het beleid van de VP is goedgekeurd. 

BWG: (Shirley) De BWG zal dit werkjaar verder inzetten op educatieve activiteiten, 

weekendjes en kampen, waarbij er meer focus komt te liggen op waarom beheren?. Naar 

afdelingen gaan staat ook op de agenda, dit willen ze vooral bereiken door afdelingen te 

contacteren als de BWG een activiteit op hun grondgebied organiseert. De BWG-bib zal ook 

uitgebreid worden doorheen het jaar. 

Sander: Waar vind je deze bib? 

Shirley; Deze staat momenteel nog niet op bondssec, maar binnenkort komt er een 

kastje. 

X: Jullie willen de afdelingen extra bereiken, ook wanneer er een vraag is vanuit de 

afdeling om bv langs te komen op een activiteit, om info te geven en in goede banen 

leiden? 

Shirley: We willen daar zeker eens naar kijken, als er ruimte en speling in is. 

Raf (al liggend): Vult verder aan op Shirley, Ik wil dit jaar zeer graag eens iets doen 

met Brussel want hij is net in contact gekomen met beheerder van Zoniënwoud en 

dit kan interessant zijn. 

V: 42 

T: 2 

O: 5 

Het beleid van de BWG werd goedgekeurd. 

JP: (Leyla) De JP wil dit jaar activiteiten organiseren voor alle groepen, door regionale 

piepdagen terug te laten komen. Trollenfeest zal dit jaar niet terugkomen, maar er wordt 

wel nagedacht om een nieuwe invulling te vinden rond dit thema. Voor ini’s is er het 

ininazofe en nationale inidag. In de zaal hangen QR-codes op, scan deze want hierop kan je 

interessante dingen vinden rond de JP. De kampen zijn ook belangrijk; daarop zal het 

kampenteam verder inzetten. 

Zeno: Wat is de visie van JP op kampenzomer? 

Leyla: We willen terug meer nationale piepkampen en ook inikampen, meer afdeling 

en minder nationaal. Willen het mogelijk maken dat alle piepers op kamp kunnen 

gaan. 

Zeno: Zijn er mensen binnen het kampenteam om dit te dragen?  

Leyla: Er zijn zeker mensen, bv Febe en Elke, moest je er nog bij willen, maar één 

boodschap; scan QR code. 

V: 36 

T: 5 

O: 9 



Het beleid van de JP is goedgekeurd. 

3. API, BN, CP, NWG  

API: (Stan) De belangrijkste taak van api‘s zijn, is klaar zijn en staan voor vragen of zaken bij 

mensen. Dit jaar zijn er twee nieuwe api’s en willen ze inzetten op naamsbekendheid van 

hun twee en duidelijk maken dat er andere mensen zijn dan vorig jaar. Belangrijk dat dit 

duidelijk is. Er zijn ook nog kleine projectes, maar deze zijn nog niet zeer uitgewerkt. 

V: 45 

T: 3 

O: 2 

Het beleid van de API’s werd goedgekeurd. 

BN: (Bent for the win.) De beleidsnota is al een jaar bezig. De laatste maand zijn ze vooral 

bezig geweest met ploegbabbels. Nu is dit verwerkt tot doelstellingen, en wordt volop een 

doelstellingkader afgewerkt, binnenkort komt er een kladversie voor alle ploegen, waarop 

nog feedback kan gegeven worden, daarna komt het echte schrijfwerk eraan. En maken we 

er een mooi boekje van. 

Jonas: Wordt de kladversie ook breder verspreid naar afdelingen, dan enkel naar 

ploegen? 

Bent weet het niet Iris beweegt met hoofd en roept ‘WE GAAN ER NAAR KIJKEN’ 

V: 43 

T:2 

O: 8 

Het beleid van de beleidsnota is goedgekeurd. 

NWG: (Simon Vdp) Zetten dit jaar terug volop in op de klassiekers. Verder willen ze een 

brug blijven slaan naar afdelingen, vragen zijn altijd welkom. NatuurStudieCongres is er om 

hard te gaan. Ze willen ook gender in balans krijgen bij NWG en bekijken hoe dit kan gefixt 

worden, in het algemeen willen ze laagdrempeliger worden. 

V: 45 

T: 2 

O: 2 

Het beleid van de NWG is goedgekeurd. 

4. WIP, AOP, Bovo’s 

WIP: (Marit) Focussen dit jaar op meerdere dingen, willen dit jaar naar afdelingen met 

textiel door een textielform te verspreiden. De ploeg zelf zal vooral inzetten op 

werkavondjes om taakjes af te werken en input uit te wisselen. De boekhouding van de 

winkel moet beter, zo krijgen ze een beter zicht op welke producten wanneer en hoeveel er 



verkocht werden. Die kennis kan hun enorm helpen om producten aan te kopen.  Ook 

inzetten op contactdagen, dit is interessant voor de winkel maar ook voor JNM naar de 

buitenwereld toe. 

Yolan: De winkel maakte veel verlies vorig boekhoudjaar? Als dit niet verandert, 

blijft de WIP dan bestaan? 

Marit; Als voorzitter zeg ik ja, want het is mijn ploeg en winkel. Vraag wordt veel 

gesteld en deze daling is al een tijdje bezig, proberen deze trend te draaien. De 

Winkel heeft ook een belangrijk ander aandeel, namelijk promo zijn voor de JNM. 

RAF: Ikzelf ben grote fan van de contactdagen? Als jullie uitgenodigd zijn ga je gaan, 

maar gaan jullie ook pushen bij die organisatie als jullie niet gevraagd worden? 

Marit: Er is veel enthousiasme vanuit de ploeg om dit te doen en ook andere ploegen, 

als we niet uitgenodigd worden zullen we proberen een mailtje te sturen en toch 

uitgenodigd te worden. 

X: Jullie gaan vaak naar natuurdingen als contactdagen, maar zijn er ook andere 

interessante niet gerelateerd aan natuur? 

Marit: Jazeker bv vorig jaar was er de braderie in Gent, voor alle Gentse winkels en 

er was ook een dierenwelzijndag, is ook super leuk en niet zozeer gecentreerd rond 

natuur. 

X: Is het mogelijk om als afdeling, JNM-merch te kopen en te verspreiden binnen de 

afdeling? 

Marit: Exact de bedoeling van de textielform. 

V: 38 

T: 4 

O: 11  

Het beleid van de WIP werd goedgekeurd. 

AOP: (Kobe) Dit jaar zal de AOP een beetje hervormd worden: we kennen allemaal het 

RAC’er systeem, nu komen er nog enkele dingen bij. Om extra kennis en nut te hebben, is er 

naast de raccers iedereen welkom in de ploeg, om de brug te verkleinen tussen afdelingen 

en nationaal. Projecties ook een belangrijk deel van dit jaar en zal extra worden op ingezet. 

Marie C: Wat is de afkorting die niet zo goed werkte? 

Kobe: AOO is afdelingsondersteuningsoverleg waar het de bedoeling is om ploegen 

en afdelingen samen te brengen in theorie, maar in praktijk was er hier weinig 

animo voor bij zowel ploegen als afdelingen. We willen dit niet afschaffen maar wel 

aanpassen en zien waar de noden liggen. (Dit werd door Kobe mooier uitgelegd dan 

hier neergeschreven.) Het zal een experiment zijn voor dit jaar, maar we kijken er 

met vertrouwen naar.  

V: 46 



T: 1 

O: 5 

Het beleid van de AOP is goedgekeurd. 

BOVO’s: (Nel) We gaan dit werkjaar weer veel doen, want het bovo-takenpakket is super 

gevarieerd. Personeelsbeleid wordt sowieso belangrijk, want er zijn veel wissels in het 

personeelsteam en takenpakketten zijn veranderd. Daarnaast proberen we ook de kloof te 

verkleinen tss afdelinen en nationaal in al zijn facetten. We zijn (momenteel) met 2 bovo’s, 

dus gaan we goed moeten zien hoe we alles aanpakken en zien wat erbij komt. Maar we 

zien dit goedkomen en we hebben een bestuur waarop we kunnen terugvallen.  “Shit, mijn 

tijd is al op. Euh ja, we gaan alleszins nog veel meer doen.” (zijnde: taakhandleidingen, oude 

& nieuwe beleidsnota opvolgen, een aantal selectieprocedures, gesprekken met Natuurpunt, 

etc.) 

Leyla: Hoe ga je bestuurders inzetten om extra taken op te pakken, zonder hen te 

overbelasten? 

Nel: We willen niemand pushen, maar kijken wat er haalbaar is om een taak bij te 

pakken en hoe delegeerbaar dit is vanuit ons. Geen risico’s nemen om het bestuur te 

overwerken. 

Leyla: Wordt er ook gekeken om naar andere vrijwilligers taken over te brengen? 

Nel: kijkt naar Mihiel, naar Iris en terug naar Mihiel. Moeilijke vraag; vaak veel 

(interne) kennis nodig om bepaalde taken uit te voeren, maar er zijn vrijwilligers die 

dit kunnen zouden kunnen. Is zeer taakafhankelijk. 

V: 46 

T: 1 

O: 5 

Het beleid van de bovo’s is goedgekeurd. 

  



Stemming individuen (20u33-20u43) 

Op de HB-AV zijn al heel wat mensen gestemd, maar een aantal functies die toen nog leeg op de 

lijst stonden, zijn nu ingevuld. Volgens onze statuten/ het IR moeten we deze mensen op de 

eerstvolgende AV stemmen. Daarom gaan we nu dus, los van de beleidsvoorstellingen, ook een 

paar individuele functies stemmen.  

[We laten even het overzicht zien. We maken even tijd (5 min.) voor eventuele vragen aan 

deze mensen. Daarna gaan we door naar de stemming. We doen persoon per persoon. Als de 

te stemmen persoon aanwezig is, staat deze even recht om de zaal te laten zien wie die is.   

(15 sec. per stemming) ] 

Deze stemming gebeurt anoniem; je kunt niet live zien of iemand voor of tegen wordt gestemd; 

we hangen deze stemresultaten na de AV op. Dit doen we om het niet super persoonlijk te maken 

en niemand af te schrikken een functie op te nemen.  

De te stemmen mensen: 

Functie Naam 

Vover Loes Breekelmans 
VP-secretaris Loren De Schepper 
VPping Igna Cappan 
Vomver Drees Vandenberghe 
NWG-redacteur Ides Temmerman 
RAC’er West-Vlaanderen (AOP) Antoon Verkinderen 
RAC’er Wanthelland (AOP) Wannes Van Daele 
Lay-outer Euglena (CP) Cédric Cool 
Webdev (CP) Rohan Meerhaeghe 
Promo (WIP) Lien De Rydt 

Productverantwoordelijke (WIP) Emilia Demoen 

Externe communicatieverantwoordelijke 
(WIP) 

Marit Liekens 

Fysieke winkelverantwoordelijke (WIP) Nele De Witte 

API* Meret Vandamme 

Maandagavondverantwoordelijke (PP) Isha De Knijf & Nele De Witte 

Congresverantwoordelijken Bram Impens 
Johannes Fraeyman 

 

*Voor deze functie is een 4/5e meerderheid nodig! 

We doen ook nog eens een oproep om volgende functies ingevuld te krijgen:  

- Huismeester (PP) 

- Materiaalteam (PP) 

- MWG-secretaris 

- MWG-redacteur 

- Jolotaris (JP) 

- Opperpiep + Piepploeg (JP) 

- Opperini (JP) 



- Knokker (JP) 

- RegioRAC’er (AOP) 

- AfdelingsRAC’er (AOP) 

- RAC’er Zuidoost-Vlaanderen (AOP) 

- RAC’er Centraal België (AOP) 

- RAC’er Limburg (AOP) 

- RAC’er Kempen (AOP) 

- CP-secretaris (CP) 

- Redacteur Kikkertje (CP) 

- Lay-outer Kikkertje (CP) 

- Redacteur Magazini (CP) 

- Lay-outer Magazini (CP) 

- NFWG-voorzitter (CP) 

- Sociale mediaverantwoordelijke (CP) 

- Inhoudelijk Verantwoordelijke (IVO) 

- Drugs- & Alcoholverantwoordelijke (D&A) 

(Flowchart hing aan de muur.) 

Resultaat van de stemmingen 

Functie Naam V T O 

Vover Loes Breekelmans 44 1 8 

VP-secretaris Loren De Schepper 39 1 13 

VPping Igna Cappan 44 1 11 

Vomver Drees Vandenberghe 35 4 17 

NWG-redacteur Ides Temmerman 49 2 4 

RAC’er West-Vlaanderen (AOP) Antoon Verkinderen 48 0 5 

RAC’er Wanthelland (AOP) Wannes Van Daele 44 0 8 

Lay-outer Euglena (CP) Cédric Cool 47 2 5 

Webdev (CP) Rohan Meerhaeghe 43 1 10 

Promo (WIP) Lien De Rydt 46 1 5 

Productverantwoordelijke (WIP) Emilia Demoen 34 1 19 

Externe 
communicatieverantwoordelijke 
(WIP) 

Marit Liekens 43 2 8 

API Meret Vandamme 46 1 9 

Maandagavondverantwoordelijke 
(PP) 

Isha De Knijf 41 0 14 

Maandagavondverantwoordelijke 
(PP) 

Nele De Witte 41 0 13 

Congresverantwoordelijke Bram Impens 47 1 5 

Congresverantwoordelijke Johannes Fraeyman 43 2 8 

 

Iedereen werd voorgestemd! 

Varia (20u43-20u52) 



- Uitdelen HB-handleidingen huidig werkjaar + HB-bedankingen vorig werkjaar 

[We kondigen kort aan dat mensen die deze graag willen direct na de AV naar de 

registratietafel kunnen komen om deze op te halen.] 

- Bedanking Nazoschnee-team + techniek + Vincent van de stembakjes 

- Graag de stembakjes terug inleveren bij de registratietafel! 

Afsluit AV (20u52-20u59) 

- Aankondigen dat de stemresultaten nog zullen worden opgehangen. 

- Iedereen bedanken voor aandacht + viel Spass auf die Party! 


